
Protokół Nr XII/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Opatowie, która odbyła się w dniu 27 lutego 2025 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Opatowie 

 

W obradach sesji uczestniczyło 12 radnych na ogólny stan - 15 zgodnie z załączoną listą 

obecności do niniejszego protokołu, Burmistrz Miasta i Gminy w Opatowie – Grzegorz 

Gajewski, Z- ca Burmistrza – Marcin Słapek, Sekretarz Gminy – Hubert Dziadczykowski, 

Skarbnik Gminy – Martyna Rusak, sołtysi, Przewodniczący jednostek pomocniczych Gminy 

Opatów, Kierownicy i pracownicy jednostek pomocniczych Urzędu Miasta i Gminy Opatów 

oraz zaproszeni goście. 

Sesję rozpoczęto o godz. 13 : 10 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Zatwierdzenie Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2025 roku. 

5.  Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2024 roku. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Opatów na lata 2022 – 2024. 

7. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Opatowie za 

2024 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Nikisiałce Dużej, 

b) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w 

Podolu, 

c) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie 



– projekt I, 

d) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie 

– projekt II, 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1767, położonej w 

Opatowie, 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 

g) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2025 – 2035, 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy 

sesjami. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad.1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie Małgorzata Szczepańska otworzyła obrady XII 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie, poinformowała, że obrady sesji są nagrywane i 

transmitowane,  stwierdziła  kworum  rady  na  sali: na stan 15 radnych, obecnych jest 12 

radnych. 

 

Następnie powitała przybyłych radnych, sołtysów, Burmistrza z kierownikami oraz 

zaproszonych gości. 

 

 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła powyższy projekt porządku obrad, 

jednocześnie wniosła o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 8  ppkt. i) uchwały 



w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, Rada 

jednogłośnie przez podniesienie ręki przyjęła wprowadzony ppkt. do porządku obrad 

sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad sesji po wprowadzonych zmianach. Radni nie wnieśli uwag do 

zaproponowanego porządku po wprowadzonych zmianach. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska: Poddała pod głosowanie 

przedstawiony porządek obrad. 

 

Głosowanie: ,,za" – 12, „przeciw" – 0,    „wstrzymało się" – 0, 

 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Szczepańska :  Zapytała czy  są uwagi do 

protokołu z XI sesji Rady Miejskiej z dnia 24 stycznia 2025 roku. 

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do protokołu z XI sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Opatowie. 

Głosowanie: ,,za" -  12, „przeciw" – 0,  „wstrzymało się” – 0, 

Ad.5  

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2024 roku. 

Bez dyskusji. 

Ad.6 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Opatów na lata 2022 – 2024. 

Bez dyskusji. 

Ad.7 

 

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Opatowie za 2024 rok. 



Bez dyskusji. 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Małgorzata Szczepańska poddała pod głosowanie 

uchwały w sprawie: 

a) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Nikisiałce Dużej, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/92/2025 

zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Nikisiałce Dużej, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

b) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w Podolu, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/93/2025 

zawarcia kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej położonej w Podolu, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

c) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie –  

projekt I, 



Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/94/2025 

zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie –  

projekt I, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

d) zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie –  

projekt II, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/95/2025 

zawarcia kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w Opatowie –  

projekt II, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

e) wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 1767, położonej w Opatowie, 

 Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 



Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/96/2025 

wyrażenia zgody na nabycie w drodze kupna nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej oznaczonej numerem ewidencyjnym 1767, położonej w Opatowie, 

 Głosowanie „za” – 11,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Artur Banak – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/97/2025 

rozpatrzenia skargi na działalność Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

g) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/98/2025 

zmian w budżecie Gminy Opatów na 2025 rok – projekt I, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

2025 – 2035, 



Przewodnicząca odczytała treść uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/99/2025 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  

2025 – 2035, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0 

i)  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, 

Przewodnicząca zwróciła się  o odczytanie  treści uchwały. 

Marcin Machała – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie  

– przedstawił pozytywną opinię do w/w projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w związku z powyższym 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła: 

Uchwałę Nr XII/100/2025 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Opatowskiego, 

Głosowanie „za” – 12,       „przeciw” – 0,       „wstrzymało się – 0,  

Ad.9 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów – przedstawiając sprawozdanie 

przekazał, że wspólnie z Panem Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w 

następujących wydarzeniach:  spotkanie w Opatowskim Klubie Sportowym z osobami, które 

są zainteresowane zaangażowaniem  finansowym i osobistym w prowadzeniu naszego 

klubu, następnie odbyła się wizyta w Parku Legend w Nowej Słupi,  przekazał, że wziął 

udział w naradzie podsumowującej działalność Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Opatowie, następnie odbył wizytę u ks. Biskupa Krzysztofa Nitkiewicza ma to 



związek z  wprowadzeniem relikwii świętego Jana Pawła II do klasztoru ojców Bernardynów.  

Następnie wziął udział w spotkaniu autorskim z p. Magdaleną Ogórek, które odbyło się w 

bibliotece, Pan Burmistrz Marcin Słapek złożył wizytę w Urzędzie Marszałkowskim w 

Departamencie odpowiedzialnym za kwestie dofinansowania rozbudowy naszego 

przedszkola publicznego, następnie została podpisana umowa zakupu nieruchomości przy 

ul. Kościuszki, wspólnie z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem udział w spotkaniu 

sprawozdawczym Ochotniczej Straży Pożarnej w Podolu, spotkanie szkoleniowe Związku 

Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego, następnie udział w posiedzeniu Zarządu 

Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego, udział w spotkaniu z p. Prezesem PBI  

p. Sebastianem Zającem. Przekazał, że w tym miesiącu miała miejsce odprawa roczna w 

Komendzie Powiatowej Policji w Opatowie, odbyło się spotkanie kończące inwestycje, które 

dotyczyły inwestycji pod nazwą Kompleksowa Rewitalizacja Obiektów Kulturalnych na 

terenie miasta i gminy Opatów: Biblioteka, Opatowski Ośrodek Kultury, odbyło się spotkanie  

z wykonawcą Centrum Historii Templariuszy, odbyło się spotkanie sprawozdawcze w 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Strzyżowicach. Następnie odbyły się uroczystości na rynku 

dotyczące 161 rocznicy Bitwy Opatowskiej, wspólnie z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem 

wzięli udział w posiedzeniu zarządu, a następnie w walnym zebraniu członków 

Opatowskiego Klubu Sportowego w czasie którego doszło do zmiany w zarządzie klubu. 

Burmistrz podziękował i  pogratulował nowym członkom zarządu Opatowskiego Klubu 

Sportowego. To są ludzie, którzy również zostali nie chcę powiedzieć wskazani, ale 

zaproponowani przez tych nowych inwestorów, którzy są zainteresowani współpracą z 

Gminą Opatów w ramach Opatowskiego Klubu Sportowego, wspólnie  z p. Burmistrzem 

Marcinem Słapkiem wzięli udział w spotkaniach sprawozdawczych Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zochcinku, Ochotniczej Straży Pożarnej w Kobylanach, następnie udział w 

walnym zebraniu członków Ekologicznego Związku Gmin Dorzecza Koprzywianki, udział w 

posiedzeniu zarządu Związku Miast i Gmin Regionu Świętokrzyskiego w Kielcach,  następnie 

spotkał się z siostrami Szarytkami z Lipowej. Następnie przekazał dwie informacje ważne dla 

mieszkańców szczególnie terenów wiejskich. Zwrócił się do rolników przede wszystkim tych 



którzy wykorzystują do produkcji folie rolnicze, przekazał że udało się zorganizować  ich 

bezpłatny odbiór, który obędzie się 10 marca 2025 roku w godzinach od 8.00 do 14.00 w 

Kobylankach, drugą istotną informacją, jest budowa przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Pojawiła się możliwość ubiegania się przez Gminę Opatów o dofinansowanie. Poprosił, jeśli 

ktoś z mieszkańców byłby zainteresowany trzeba zgłaszać się do referatu p. Grzegorza 

Mizery do pokoju numer 9,oraz do p. Moniki Dąbrowskiej. Następnie  poruszył sprawę 

prywatną i przekazał, że wspólnie z p. Przewodniczącą Małgorzatą Szczepańską, z p. 

Radnym Adamem Kościołkiem uczestniczymy w przedstawieniu „Zemsty” Aleksandra 

Fredry. Jest to wydarzenie charytatywne ukierunkowane na pomocy Amelce Wiatrowskiej. 

Podziękował wszystkim ponieważ z dwóch spektakli udało się zebrać 16 tysięcy złotych. 

Zachęcił wszystkich do wzięcia udziału w tak szczytnym celu jaką jest pomoc w leczeniu 

dziewczynki. 

Ad.10 

Pani Przewodnicząca Małgorzata Szczepańska poinformowała, iż nie wpłynęły do rady 

żadne interpelacje i zapytania. 

Ad.11 

W punkcie tym głos zabrali: 

Pan radny Andrzej Żychowski – zabierając głos zapytał o Oś. Kopernika 2, gdzie będą 

wykonywane chodniki, ulice, osoby z osiedla pytają o przebieg, czas wykonania a także 

posadzone rośliny, do kogo osoby mogą się zgłaszać by uzyskać odpowiedzi w tym temacie.  

Druga sprawa to taka o charakterze może ogólnopolskim przekazał, że z telewizji 

przekazywane są informacje odnośnie środków na budownictwo wielorodzinne iż, sa one 

przekazywane na inne środki. Zapytał, czy p. Burmistrz ma informację czy dotyczy to także  

naszego projektu na ul. Sienkiewicza. Następnie zapytał z czystej ciekawości czy Burmistrz 

ma wiedzę co będzie budowane na placu po dawnej Wólczance. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy w Opatowie – odpowiadając na pytanie 

radnego przekazał, że jeżeli chodzi o temat osiedla Kopernika 2 właściwą osobą do kontaktu 

w tej sprawie jest p. Karolina Banasik. Z informacji, które posiada Urząd, wynika, że z 



nadejściem wiosny będą chcieli tam właśnie rozpocząć pracę. Ta firma, która wygrała 

przetarg. Natomiast przekazał , że chcieliby tak je prowadzić by nie utrudniać dostępu do 

basenu w okresie, kiedy basen będzie funkcjonował. Jeżeli chodzi o SIM KZN w tej chwili nie 

ma żadnych informacji dotyczących ewentualnych zagrożeń dla naszej inwestycji. W tej 

chwili trwają prace przy projektowaniu tych dwóch budynków i zbieraniu dokumentacji dla 

uzyskania pozwolenia na ich budowę, według harmonogramu przedstawionego przez 

prezesa spółki, te czynności miałyby się zakończyć około jesieni tego roku. Przekazał,  że z 

publikacji prasowych wynika iż, trwają prace nad zwiększeniem środków na budownictwo 

właśnie komunalne. Zgodnie z założeniami na przyszły rok miałaby być ta pula zwiększona o 

około 25%. Jeżeli chodzi o sprawę budowy na placu po byłej Wólczance ma wiedzę, że ten 

teren dosyć długo był wystawiony na sprzedaż. Natomiast nie mamy wiedzy czy został on 

sprzedany. 

Pan radny Marcin Machała – zabierając głos zapytał o przydomowe oczyszczalnie ścieków 

czy osoby, które już złożyły zgłoszenie na budowę muszą jeszcze raz składać to zgłoszenie. 

Burmistrz Grzegorz Gajewski odpowiedział, iż osoby nie muszą składać wniosku ponownie. 

Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie – odpowiadając na 

pytanie p. radnego Żychowskiego przekazał, że  jeśli chodzi o osiedle Kania 2. Przekazał, że 

do remontu osiedla Kopernika 2 jest również ul. Szpitalna,  ul. Zacisze i ta ulica za lecznicą. 

Przekazał, że dokumentacja jest zamknięta. Natomiast jeżeli chodzi o infrastrukturę 

oświetleniową, odwodnienie tych ulic i chodniki konsultowane jest to na bieżąco. Uważa, że 

do końca października wszystkie inwestycje drogowe na terenie miasta zostaną zakończone,  

Przekazał, że niestety od miesiąca kwietnia w Opatowie w tych częściach będzie się trudno 

jeździło i mieszkańcy muszą się liczyć z utrudnieniami. Wszystkie decyzje będą 

konsultowane z mieszkańcami. Poinformował, że Burmistrz konsultacji można dokonywać z 

p. Karoliną Banasik jak również jest dostępny pełny wgląd do dokumentacji projektowej. 

Pan radny Krzysztof Kawalec – zabierając głos przekazał wniosek do p. Burmistrza od 

mieszkańców z ul. Czernika mieszkańcy zwracają się z prośbą w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na ulicy ze względu na zbyt nadmierną prędkość poruszających się tam 



pojazdów. Przekazał gratulacje wszystkim osobom które grają w sztuce Zemsta, 

poinformował, że nie odczuł podczas przedstawienia, że to było przedstawienie amatorskiej 

grupy. Uważa, że od kilku lat klimat w Opatowie, jeśli chodzi o jakość życia, znacznie się 

poprawił jeśli chodzi o ofertę kulturalną i sportową. Przekazał, że mieszkańcy w pewien 

sposób dziękują uczestnictwem w teatrze i w pomocy dla chorej dziewczynki. Dodał, że w 

tamtym roku pierwszy sezon został otwarty  basen co daje miastu wiele dobrego i miasto 

cały czas się rozwija. 

Pan radny Adam Kościołek – zabierając głos przekazał, że ma prośbę do mieszkańców w 

sprawie pomocy dla dziewczynki na którą zbierane są pieniądze, by przy rozliczeniu PIT do 

Urzędu Skarbowego odliczyć 1/5 % właśnie na dziewczynkę. Następnie podziękował 

wszystkim za opinię sztuki Zemsta. 

W tym miejscu o głos poprosił p. Michał Pobratyn. 

Rada Miejska jednogłośnie wyraziła zgodę na zabranie głosu przez mieszkańca. 

Pan Michał Pobratyn – zabierając głos zapytał o sprawy, które zgłaszają mu mieszkańcy 

Wąworkowa. Pierwszą sprawą jest utworzenie schroniska dla zwierząt. Dodał, że w Gminie 

coraz częściej zwierzęta są porzucane przy drogach. Drugim pytaniem, które zadał, było 

pytanie w sprawie oświetlenia ulicznego w tych miejscach, które tego wymagają. Na 

przykładzie Wąworkowa wynika, że mieszkańcy zwracają uwagę, że w kierunku Nikisiałki 

Małej i Nikisiałki Dużej, a także w kierunku drogi prowadzącej na Oficjałów, takie oświetlenie 

w niektórych punktach jest potrzebne. Kolejne pytanie dotyczyło kiosku na targowicy. 

Następnie zapytał o ziemię na działkę w Wąworkowie gdzie ma powstać świetlica.  Dodał, że 

o ziemię pytał już p. Burmistrza  Marcina Słapka w poprzednim roku. Przekazał, że w tej 

sprawie p. Burmistrz przekazał, że kontaktowała się z nim p. sołtys Wąworkowa.  

Zdementował tą informację, gdyż jak twierdzi takiego telefonu nie odebrał.  

Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy w Opatowie – odpowiadając na 

pytania p. Michała Pobrotyna  jeżeli chodzi o wykonawcę obwodnicy Opatowa firmy 

Mostostal, dokonuje bilansu ziemnego. Dodał, że jeżeli dostaje od mieszkańców Wąworkowa  

sprzeczne sygnały, iż ziemia jest potrzebna lub nie niepotrzebna. Przekazał, że będzie 



czekał na oficjalne stanowisko od mieszkańców i sołtysa. Następnie poinformował iż, sprawa 

kiosku na targowicy również uważa, iż bezpieczeństwo drogowe tam jest mocno utrudnione 

przez ten kiosk, postara się także łuku ograniczyć prędkość co najmniej do 30 km na godzinę 

ponieważ tam jest niebezpiecznie. Jeżeli chodzi o stanowisko schroniska poinformował, że 

na dzień dzisiejszy gminę nie stać na utworzenie schroniska ponieważ utrzymanie takiego 

schroniska to bardzo duże pieniądze. Dodał, że w całej Polsce podjęto inicjatywę 

samorządowa powstania projektu ustawy, która by regulowała posiadanie psów na terenie 

naszego kraju, czyli obowiązkowe czipy  i obowiązkowa sterylizacja zwierząt. Ma nadzieję, 

że w przeciągu 2-3 lat ten problem zniknie w naszym kraju. Na obecną chwilę. Jeżeli chodzi 

o oświetlenie przekazał, że tak jak  p. Burmistrz Grzegorz Gajewski wielokrotnie podkreślał 

na sesjach oraz komisjach, iż nie ma słupów oświetleniowych. Tam oświetlenie będzie 

realizowane w trzeciej kolejności. Dodał, że najpierw  realizowane będą oprawy tam, gdzie 

mamy całą infrastrukturę a w następnej kolejności, tam gdzie mamy słupy i kable oraz 

oprawy. Poprosił p. Michała by po sesji porozmawiał z p. sołtys o ziemi oraz poinformowali 

p. Burmistrza o wyniku tej rozmowy. 

Pani Małgorzata Szczepańska  – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Opatowie – zabierając 

głos podziękowała wszystkim za bardzo dobra ocenę sztuki Zemsta oraz złożyła w imieniu 

swoim i wszystkich zebranych życzenia z okazji okrągłych urodzin p. radnemu Marcinowi 

Machale. 
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